

PRESSETEXT / PRESS INFO

Cataract von Sainath Choudhury ist Talent Movie of the Week

Drehen, schneiden und Premiere feiern - in einer Woche! Dieser schwierigen Aufgabe stellten sich vier Filmteams während des *Berlinale Talent Campus 2005*. Vier junge Regie-Talente waren ausgewählt, einen kompletten digitalen Kurzfilm während des Campus zu realisieren. Zum Talent Movie of the Week wählten die Teilnehmer des Campus daraus den Film *Cataract* von Sainath Choudhury. Der Siegerfilm: Ein Mann, der nachts in die einsame Tankstelle kommt, gibt Rätsel auf. Die Kassiererin ist skeptisch, doch der Mann strahlt etwas aus, was sie packt. Gemeinsam gehen sie auf eine fantastische Entdeckungsreise mit abruptem Ende...

Regisseur und Produzent Walter Salles (Centro do Brazil; City of God) stand den Filmteams als Mentor zur Seite und die Berliner Filmproduktionsfirma sabotage films produzierte die Filme.

Cataract by Sainath Choudhury is Talent Movie of the Week

Shooting a movie, editing it and celebrating its première - all in one week! Four film teams took on this challenge during the *Berlinale Talent Campus 2005*. Four young directorial talents had been chosen to produce a complete digital short film during Campus. The Campus participants voted *Cataract* as their Talent Movie of the Week: An enigmatic man enters a lonely petrol station at night. The cashier is skeptical but there is something about this man which captivates her. Together they embark on a fantastic journey of discovery with an abrupt end...

Director and producer Walter Salles (Centro do Brazil; City of God) acted as mentor for the film teams and Berlin film production company sabotage films produced the films.

Kontakt/contact

sabotage films GmbH
Karsten Aurich
Telefon/phone +49/30/44030890
www.sabotage-films.de